

Title (en)

Cooling device with a compressor housing

Title (de)

Kühlgerät mit einem Kompressorgehäuse

Title (fr)

Appareil de refroidissement doté d'un boîtier de compresseur

Publication

EP 2375199 A2 20111012 (DE)

Application

EP 11157119 A 20110307

Priority

TR 201002445 A 20100330

Abstract (en)

The device has a body (10) limiting an inner space (14), and exhibiting a rear wall (13) with an isolation layer (12) at the inner space, where the layer comprises polyurethane foam. A housing (15) is arranged at an outer surface of the rear wall and holds a compressor (40) at a base (19) at the housing. A shell (20) accommodates a functional element in the housing, where the functional element is designed as an inverter or a terminal element. The shell is fixed at the outer surface of the rear wall and partially extends over the compressor. The housing is designed as a hollow chamber.

Abstract (de)

Die Erfindung ist ein Kühlgerät, das umfasst: einen Korpus (10), der einen Innenraum (14) begrenzt und eine Rückwand (13) mit einer Isolationsschicht (12) an der Innenfläche davon aufweist; ein Gehäuse (15), das an der Außenfläche der Rückwand (13) angeordnet ist und einen Kompressor (40) an einem Boden (19) an dem Gehäuse (15) aufnimmt. Eine Schale (20) zum Anbringen zumindest eines Funktionselements (60) ist in dem Gehäuse (15) vorgesehen, die an der Außenfläche der Rückwand (13) fixiert ist und sich zumindest teilweise über den Kompressor (40) hinweg erstreckt.

IPC 8 full level

F25D 23/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 23/006 (2013.01)

Citation (applicant)

EP 2007052293 W 20070312

Cited by

DE102016011529A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2375199 A2 20111012; EP 2375199 A3 20180124; EP 2375199 B1 20201021

DOCDB simple family (application)

EP 11157119 A 20110307